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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 5. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 29. studenog (ponedjeljak) 2021. godine, s početkom u 18:00 sati, u gradskoj 

vijećnici Grada Korčule u Korčuli.  

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Luca Tvrdeić. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Ante Milat, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano 

Kapor, Vinka Lozica, Marin Laus, Marko Skokandić, Darko Tarle i Ivan Šale.  

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Srđan Mrše, v.d. pročelnik UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Željka Marunović, v.d. pročelnice UO za društvene djelatnosti i UO 

za gradsku imovinu, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, v.d. pročelnice UO za proračun i 

financije, i Ivan Blitvić, v.d. pročelnik UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, 

komunalno gospodarstvo i promet. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 11 vijećnika.  

Od početka nisu nazočili vijećnici: Ante Tvrdeić i Andrija Fabris. 

 

AKTUALNI SAT  

 

Silvano Kapor je zahvalio na brzom odgovoru u pisanom obliku. Naime, na prošloj sjednici 

Gradskog vijeća postavilo se pitanje vezano za plaće, pa je dobio opasku da ne zna o tome što 

govori. Iz izvještaja koji je dobio, u slučaju da netko od zaposlenika Grada Korčule pođe u 

mirovinu i natječajem se bude tražio drugi, taj drugi će imat plaću, pod pretpostavkom da ima 

godinu dana radnog iskustva, 5724,12 kn. Ako se uzme prosječna mjesečna isplaćena plaća na 

području Republike Hrvatske koja iznosi 7 175,00 kn, onda je jasno da ono kako su plaće prilično 

male i da se treba promislit o tome da se privuku mladi koji će biti adekvatno plaćeni. Vezano za 

vijećničko pitanje kod sebe je donio jednu fasciklu koju je dobio prije nekih mjesec dana. Ta je 

fascikla jedna priča koja se vuče već dugi niz godina, a radi se o ideji za izgradnjom sportske 

dvorane. Danas je njemu nezamislivo da u Gradu Korčuli nemaju jednu adekvatnu sportsku 

dvoranu, ako se zna da je „Balon“ u situaciji kakvoj je. Godinama slušaju o tim planovima 

izgradnje, navodno bi to trebalo biti na području Ekonomije. Dosadašnje politike nisu baš imali neki 

veliki interes i želju za to, očigledno su imali neke druge prioritete, stoga njegovo pitanje 

gradonačelnici glasi: mogu li očekivati u njenom mandatu da će pokrenuti sve što je nužno potrebno 

da se sportska dvorana realizira, a na opće zadovoljstvo svih njenih budućih korisnika kojih uistinu 

danas ima impozantan broj na području Grada Korčule.  

 

Gradonačelnica navodi da je športska dvorana svima san i svi žele imati dvoranu. Na početku 

mandata skoro prvi su je posjetio RK Korčula. Za tu dvoranu imaju predviđenu lokaciju u UPU 

Ekonomija. Bilo je puno verzija, ali gotovo najlogičniji rasplet bi bio povezan sa Srednjom školom. 

Da će graditi dvoranu tek tako, neće, ali u kombinaciji s drugom fazom Srednje škole Petra 

Šegedina mogli lakše izgraditi, što ne znači da je to ograničavajući faktor i uvjet da to je tako. Ne bi 

voljela obećavat i reći da će u ovom mandatu započeti gradnju dvorane, ali će svakako nastojati 

poduzeti određene korake. Ono što misli da se može napraviti u međuvremenu i ono što su već 

napravili, je da su pokrenuli legalizaciju „Balona“ što bi omogućilo da barem premoste to vrijeme 

do dvorane. „Balon“ je ilegalan i mora se legalizirat da bi se u njega moglo ulagat na pravi način. 

 

Od 18:05 sjednici je nazočio vijećnik Andrija Fabris, čime je kvorum činilo 12 vijećnika. 

 

Silvano Kapor navodi da to nije svima san, odnosno barem nije bio do sada. On bi volio da to bude 

ne san, nego nešto s čime će se uhvatiti u koštac. Imaju neke ideje koje bi se mogle možda 
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realizirat. Ostavit će to za neku drugu situaciju kad se malo bolje uključi u to sve skupa. Neka to ne 

ostane san, neka krene prema javi.  

 

Tonči Žuvela navodi da se često pričalo o prostoru bivšeg Ferijalnog saveza, koji se sada u 

vlasništvu Grada Slavonskog Broda. Taj prostor je prilično narušen i trebalo bi ga na neki način 

privesti svrsi. Nalazi se pa skoro u centru grada. Zanima ga jesu li poduzete određene aktivnosti da 

se konačno riješi taj odnos sa Slavonskim Brodom i da se taj prostor konačno dobije na korist svih 

građana Korčule.  

 

Gradonačelnica ističe da dijeli isti stav po pitanju Ferijalnog. To je jedan biser u smislu prostora. 

Puno se puta i na Vijeću čulo, pogotovo od vijećnika Tarle što će bit sa tim prostorom. To je jedna 

vrlo neobična situacija, ali činjenica je ta da taj prostor pripada Gradu Slavonski Brod. Navodi da 

svi na neki način polažu pravo na to igralište jer se njime koristimo već puno godina, ali isto tako su 

uvijek nezadovoljni jer je to igralište urušeno, neuredno. Pitanje je ako nije naš, zašto bi ga čistili, 

ako nije vaš zašto ga onda koristite i tako u krug. Kroz godine taj sukob ne jenjava, a nitko baš i nije 

u pravu. Obzirom da su sada izmjene Prostornog plana u tijeku i da je Slavonski Brod u više navrata 

tražio izmjenu markice u Prostornom planu jer je njima u cilju da imaju nekakav kamp, a trenutno 

to ne mogu s obzirom na markicu. U Zagrebu su se ona i pročelnik Blitvić sastali s 

gradonačelnikom Slavonskog Broda i sa njegovim pročelnikom i pravnom službom. Razgovarali su 

i predložili jedan kompromis na način da igralište na koje su navikli pripadne Gradu Korčuli i na 

način da se taj prostor proširi istočno i zapadno od igrališta i da pripadne Gradu i da se pomaknu 

malo i sjeverno, odnosno isto tako na istočnoj i zapadnoj strani ceste, da se cesta proširi i s jedne i 

druge strane i time bi dobili ono što žele. Dobili bi igralište, prostor da ga dobiju u onim gabaritima 

kojim im treba, dobili bi prostor za dodatne sadržaje, proširili bi pješački put kojeg sad nemaju do 

„Balona“ i da se može sigurno doći do „Balona“ bez da se ide preko onih sudova i ne zna čega s 

druge strane, a ulica kod Doma starih bi se mogla proširit u normalne gabarite s trotoarom i s 

parkiralištem. Predložili su tu jednu pogodbu u kojoj bi oni dobili 4000 kvadrata, a odrekli bi se 

javnih puteva unutar Ferijalnog u iznosu od 800 kvadrata i dali bi ima markicu za kamp. Smatra da 

je to jedan dobar dogovor i taj dogovor je prošao neki dan na Vijeću Grada Slavonskog Broda. 

Morali su čekat njihovu odluku da bi isto mogli predložit na Gradskom vijeću. Smatra da je to jedan 

dobar dogovor. Grad će biti u mogućnosti da proširi trotoar na glavnoj cesti, da se igralište dovede u 

stanje kakvo žele, da se dobiju popratni sadržaji, parkiralište, svlačionice i da pješački i kolni 

promet budu sigurni. Smatra da je to jako dobar dogovor za Grad i za Slavonski Brod, jer moraju 

surađivat s obzirom da su na istom prostoru. 

  

Tonči Žuvela ističe kako je to stvarno jedan veliki korak naprijed kojeg treba iskoristiti i Grad i 

Slavonski Brod u cilju i novih investicija u Gradu Korčuli, a isto tako i zadovoljavanja potreba za 

malim športovima i za djecu koja koriste sadašnje igralište. 

 

Ivana Filippi postavlja pitanje vezano za advent. S obzirom da se prva svijeća zapalila na Plokati, 

što je Grad predvidio od nekih aktivnosti u adventsko vrijeme i ne samo aktivnosti već i 

ukrašavanje Grada za Božić i Novu godinu. 

 

Gradonačelnica navodi da će se čim vrijeme dopusti početi s ukrašavanjem grada. Morali su 

naručiti dosta nove rasvjete jer su propali ukrasi od prošlih godina. Ono što misli da je jako važno u 

svim mjesnim odborima su po prijedlozima predsjednika Vijeća MO naručili, tako da cijeli Grad 

bude ukrašen i svi osjećaju duh blagdana. Što se tiče samog adventa, u srijedu u 10 mogu poslušati 

na radiju direktoricu TZ Korčula. Bit će dobar program ako vrijeme dopusti. Program je zamišljen 

da bude u Gradskom parku. U tijeku je javni poziv za iskaz interesa za kućice i već ima 

zainteresiranih za ugostiteljske djelatnosti. Osnovali su jedan mali Odbor za advent u sastavu 

ravnateljice Centra za kulturu, gradonačelnica, TZ, predsjednica Vijeća. Zvali su kao što je to dosad 

i bio običaj u Gradu, zainteresirane Udruge, klape itd., da svi doprinesu pomalo. Napravili su jedan 

zgodan program i bit će svaki dan ponešto, i za djecu i za odrasle. Smatra da će Park biti dobra 
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lokacija za to jer je malo intimnije i toplije nego Plokata. Iako je Plokata glavni trg, ali za zimu nije 

zgodno. Neka samo dopusti i zdravlje i vrijeme, a detalji će se znati u srijedu.  

 

Vinka Lozica navodi kako se dosta u kampanji slušalo o nekakvim promjenama koje će se 

dogoditi, a jedna od tema je bila i komunalni red odnosno nered. Zanima je kad će doći na red 

Odluka o komunalnom redu, odnosno dosta vezano uz to i revizija površina koje se daju u zakup 

kao javne površine. Je li to uskoro na tapetu? 

 

Gradonačelnica ističe da je to svakako uskoro na tapetu. Ponašanje sugrađana je stvarno ponekad 

vrlo neobično. U nekoliko navrata pojedine ugostitelje se moralo nazvati da raščiste nered. Navikli 

su se na neko ponašanje koje po njoj nije normalno. I to je samo jedan dio problema. Slaže se da je 

tu potrebna duboka revizija i da se moraju donijeti dobre odluke što će se u budućnosti dozvoliti, 

vezan za bankomate, kontejnere i sve ono što je po javnim površinama. Vrlo često se ni sami ne 

drže svojih odluka. Navodi da je i vijećnica Lozica tad bila u kotaru Stari Grad, kad je Gradski kotar 

Stari Grad naručio studiju i platio je o uređenju i komunalnoj opremi. Drugi tjedan se kupilo nešto 

potpuno van te studije i to nije dobra praksa. Za početak su oformili Povjerenstvo za komunalnu 

opremu i da se taj projekt revidira i vidi se što je u njemu zastarjelo, što im se sviđa, a što ne. 

Moraju se ubrzat i počet donosit odluke i vezano za Rampadu i uz mnoge stvari na koje mogu 

utjecati. Ne mogu očekivat, a niti će lako riješit neke probleme kao što je Ulica Svete Barbare, ali 

može se riješit Rampada. Mogu one stvari koje su smi donijeli na te javne površine barem dovest u 

red. Možda nije lako popravit Južni zid i napravit taj projekt, ali npr. one kućice i kioske bi mogli 

riješit. Neki dan je došao zahtjev za kiosk za prodaju karata na brodici. Ona  ga ne može potpisat 

tek tako. Nije joj svjejedno tek tako stavit na rivu kiosk. Kada prođe bilo istočnom ili zapadnom 

rivom, svaki put dobije osip na što to sve skupa sliči. Čeka ih puno posla, i ona je poziva još jednom 

da se uključi i njeni prijedlozi su uvijek dobrodošli kao i svih ostalih vijećnika i sugrađana.  

 

Ivan Šale upućuje pitanje vezano za Projekt Modernizacije javne rasvjete. Obzirom da znaju da je 

projekt izrađen prije dvije godine i da je koncem 2019. godine u HBOR-u Ugovorom osigurano 6 

300 000,00 kn po kamati od 0,1%, a početkom ove godine je pokrenuta i javna nabava i po 

njegovim informacijama je sve do sada obavljeno. Zanima ga je li to tako i kada bi mogli očekivat 

početak tih radova.  

 

Gradonačelnica navodi da su u procesu javne nabave izabrali ponuditelja. Ugovor je manji nego 

očekivano, oko 5 300 000,00 kn i osiguran je i nadzor. Prošli ponedjeljak je trebao biti uveden u 

radove, međutim imali su korona situaciju. Baš danas su dobili informaciju da se odgađa do 6. 

prosinca uvođenje u radove. Rok je 120 dana za izvođenje. Ono što će biti jako važno je da imaju i 

taj nadzor i da budu u tom projektu širom otvorenih očiju, pogotovo zbog Starog Grada i svih 

detalja koji ih čekaju. Taj projekt je vrlo dobar i jako važan za svih. S obzirom da je puno ljudi pita, 

ovdje se radi o modernizaciji postojeće rasvjete, a ne o širenju. To će biti projekt kojeg će sva 

mjesta osjetiti. Nada se da će ušteda energije biti opravdana za tu investiciju.  

 

Ivan Šale navodi da mu je drago što je projekt nastavljen i da će se brzo realizirat i smatra da je 

projekt stvarno dobro odrađen. To će biti jedna velika korist za Grad i građane.  

 

Marin Laus upućuje pitanje vezano za školu i vrtić u Čari. S obzirom da je gradonačelnica rekla 

kako škola i vrtić ne mogu zajedno na natječaj, zanima ga je li se nešto napravilo po tom pitanju, je 

li ishođena izmjena građevinske dozvole i je li projekt spreman za natječaj.  

 

Gradonačelnica navodi kako su dobili ponudu za izmjenu projektne dokumentacije i ponudu su 

prihvatili i trenutno se na njoj radi. Odobrena je i Grad će to platit. Ponuda je na 66 000,00 kn. Grad 

će to izdvojit kako bi mogao prijavit ono što je i rečeno.  

 

Ante Milat vezuje svoje pitanje za igralište Rusković u Žrnovu. Primijetio je da su postavljeni 

stupovi, a govorilo se o reflektorima i zanima ga zna li se išta njima i kada će se stavit.  
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Gradonačelnica navodi da za to postoji projekt koji se opet u nekom trenutku promijenio. Ono što 

je nju dočekalo kada je došla je bila izmjena rasvjetnih tijela na bazenu. Bio je plan da se ta 

rasvjetna tijela koja nisu baš pogodna za unutarnje prostore premjeste na Rusković. Postavljeni su 

stupovi i onda su je upozorili i gospodin Šale i iz nogometnog kluba Žrnovo da to ustvari nije dobra 

ideja da se ti reflektori s bazena premještaju gore jer ih za određenu kvalitetu osvjetljenja treba biti 

jako puno na jednom stupu. Zatražila je novu ponudu za reflektore koji i jesu bili po projektu. Tu 

ponudu su dobili i sad to treba nabaviti. Međutim, pojavio se novi problem, sad nisu dobri stupovi, 

tako se moraju naručiti adekvatni stupovi. To će se sve nabaviti i odraditi da bude sve po projektu 

kao što je trebalo biti od početka. To je kad ideš nešto uštedit pa se zakomplicira na sto strana. 

Reflektore s bazena će najvjerojatnije negdje prodati i stupove se isto može iskoristiti, samo se treba 

sve isplanirat. Žao joj je što je to tako ispalo i tome je najmanje ona kriva. Ispravit će se i napravit 

do kraja po projektu.  

 

Darko Tarle postavio bi pitanje gradonačelnici vezano za natječaj. Naime, nedavno je raspisan 

natječaj za prijam u službu u Odjel za upravljanje Gradskom imovinom. Volio bi da mu se reče 

koliko se korčulanskih studenata vraća u Grad Korčulu, posebno koliko se od kreditiranih studenata 

vraća u Grad Korčulu. I drži li vodu ugovor o kreditiranju studenata. Naime, postavlja se pitanje 

zašto Grad u 5 godina potroši 60 000,00 kn za nekakvo financiranje, to se zove kreditiranje, a da ni 

Grad ni korisnik tih kredita nema neke velike obaveze. Natječaj koji je spomenuo, jedna od rijetkih 

osoba koja se imala želju vratiti u Grad Korčulu, vratila se sa svojim supružnikom tj. to je jedna 

mlada obitelj koja će zasnovati život odnosno imaju namjeru zasnovati život u Gradu Korčuli, 

prijavila se na natječaj. Neće ulaziti u uvjete natječaja ni u famoznu komisiju koja je donijela tu 

odluku. Činjenica je da su ovo Korčulani, činjenica je da se primila osoba s prebivalištem u 

Vrgorcu, pa ga zanima da mu gradonačelnica reče kako se misli vratiti tu djecu u ovaj grad, kad se 

po ne zna kojim kriterijima, osim kriterija da je komisija procijenila da je bolji jedan usmeni 

odgovor. Zanima ga kako i zašto se to događa.  

 

Gradonačelnica ističe da je vijećnik toliko pitanja postavio i sam dao odgovor tako ne može uopće 

shvatiti što je on pitao. Prvo pitanje je bilo kako smatra da će se vratiti naši studenti u Grad s 

ovakvim principom kreditiranja. Bio je natječaj za pripravnika, što vijećnik nije spomenuo. Taj je 

natječaj imao određene kriterije, prijavilo se nekoliko kandidata i postojao je pismeni i usmeni dio. 

Osoba koja se pokazala najboljom na tom natječaju je i primljena u službu. To je sve što ona može 

reći o tome. U nijednom trenutku ona nije sudjelovala ni u testiranju, ni u intervjuu, jer zato nije 

stručna. Postojao je natječaj koji je bio sasvim normalan i standardan na koji su se prijavili 

kandidati. Svi oni koji su imale uvjete da pristupe testiranju i intervjuu su pristupili i odabran je 

kandidat s najboljim rezultatom. Da li je njoj osobno žao što ta osoba nije iz Korčule, to uopće nije 

važno, ili vijećniku ili bilo kome drugome. To je bio natječaj za pripravničku službu. Vjerojatno je 

svim tim osobama to bio prvi natječaj u životu. Ako će to neku osobu za prvi natječaj u životu i 

prvu prijavu na posao obeshrabrit da vjeruje u ovaj Grad, misli da to stvarno nije lijepa opaska ni 

potrebna poruka.  

 

Darko Tarle zahvaljuje na odgovoru za kojeg smatra da je vrlo diplomatski. On je tražio da mu se 

reče, u politici zapošljavanja u Gradu ako se stipendiraju naši studenti, a naglasio je da se i poslije 

može razgovarati o tome jer ima točka Savjet mladih. On ne može vjerovati da je gradonačelnici 

svejedno i da to nije znala i nije sudjelovala u tome. Zamolio bi tu komisiju da ga izvijesti. 

Napominje da se radi o osobi koja je u 5 godina završila fakultet, koja je 2 puta dobila iz Grada 

Korčule nagradu za izvrsnost. Ako se neće o tome razmišljati, onda mu se sve to skupa čini malo 

čudno. On ima informaciju, ne zna koliko je točna, ali će zamolit kao vijećnik da se izvrši uvid u taj 

natječaj i to će napraviti već sutra, da se vidi koji su to kriteriji. Ima pisani dio natječaja i usmeni 

dio kojeg provodi komisija, hoće li pročitati pitanja koja su na toj komisiji. Da netko iz komisije 

može procijeniti da je netko toliko bolji. Od izvrsnosti, od prosjeka 4.5 do prosjeka 2.6 ili ne zna 

koliko, možda i krivo govori, ali će dobiti uvid u to. Ako je njima sve isto, njemu nije to sve isto.  
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Andrija Fabris iskoristio bi priliku jer je vidio da i drugi vijećnici malo prošire svoje pitanje, tako 

će i on govorit i valjda neće biti prekinut. Što se tiče sporta i što je nekome na srcu to se vidi u 

izdvajanju Grada Korčule za sport u zadnjih 6,7 godina, a može se slobodno usporedit sa situacijom 

prije. Ono što je Grad Korčula napravio u tih 6 godina je da je otkupio zemljište i napravio UPU za 

izgradnju dvorane što do tada nisu imali niti na papiru, niti ideju nego je samo bilo u zraku. Mogu 

vijećnici mislit što hoće, ali je priprema napravljena. Znači imaju teren koji nije 100 postotno 

vlasništvo, još je jedan manji dio za riješit, ali je sve pripremljeno za izgradnju sportske dvorane i 

idejno rješenje je postojalo nekoliko varijanti kao što je i rekla gradonačelnica. Pored svih projekata 

koji su vijećnicima prošli ispod radara i jedan od najvećih projekata je i Aglomeracija Korčule. 

Projekt koji je dočekao vlast, a imaju tu i neke pročelnike koji su u to vrijeme bili u gradskoj upravi 

2001. godine, i za divno čudo od 2001.-2017. godine s tim projektom se nije ništa napravilo. Iako je 

osoba koja je došla na vlast tada bila jedna od glavnih osoba, rukovodećih osoba u Hrvatskim 

vodama u Splitu. Odlaskom te osobe u mirovinu, došla je mogućnost da se napokon i za ovaj Grad 

riješi projekt Aglomeracije Korčule. Dvije godine velikog rada svih zainteresiranih, preko 7 

milijuna kn sredstava za projektnu dokumentaciju. Napravljeno je idejno rješenje u kojem se onaj 

najveći zahvat Aglomeracija Korčule i Žrnova dovede do razine građevinske dozvole. Imali su 

nekoliko ideja i na kraju kada se našlo po projektantima i Gradu Korčuli idealno rješenje, putem iste 

osoba koje je blokirala Jadran projekt  2001. godine, imenovana je za savjetnika gradonačelnice. 

Možda je došlo do toga da v.d. pročelnika želi realizirati svoju ideju da uređaj za pročišćavanje 

voda postavi na otok Badiju. To je onako malo jača ideja koju bi trebale promatrati malo stručnije 

osobe nego što je on. Iskoristili ste boravak kod gospodina Stanislava Tedeschia i rekli ste da je 

njegova ideja da se planira na Badiji pročistač. Vjeruje da je gradonačelnica u prvom momentu bila 

protiv stavljanja pročistača na Badiju. Međutim, dana 30. rujna ove godine gradonačelnica je 

potpisala zahtjev prema projektantima prijedlog da UPOV bude na otoku Badiji. Ne zna zašto je to 

ona potpisala, možda  je malo simptomatično nakon one cijele situacije oko proslave 450 obljetnice 

obrane Korčule od Turaka kada su oporbeni vijećnici tu proslavu prozivali kao nešto megalomanski 

i onu operu na kojoj su se poslije lijepo naslikavali, pokazano je da je to ipak jedan hvale vrijedan 

projekt koji nije toliko ni koštao ovaj Grad, a misli da će puno pridonijeti. Možda je to zahvala toj 

Gospi odnosno tom otoku da  Gradska uprava s briljantnim idejama, mimo svih pravila struke želi 

postaviti UPOV pročistač na Badiju. Da situacija bude još smješnija u hvale vrijednom tjednom 

izvještaju aktivnosti gradonačelnice, pozvala je građanstvo Grada Korčule da sudjeluju u raspravi o 

zaštiti prirodnih staništa koje radi sa Županijom. Na tri mjesta u toj raspravi zaštite prirodnih 

staništa, nalazi se Badija. On stvarno ne zna zašto je pristala na to i vjeruje da ona to nije htjela i 

ima informaciju da je to odbila prvi put i ne zna zašto je to napravila.  

 

Predsjednica Vijeća navodi da je vijećnik Fabris u samom uvodu odgovarao nekom vijećniku 

nevezano za pitanje. Moli ga da sažme ubuduće svoje pitanje. Ubacio je i proslavu obrane od 

Turaka i nekakva izvješća s face-a. Ubuduće neka bude kraći jer će ga prekinuti. 

 

Gradonačelnica navodi da se nada da će odgovoriti na sve ono što je izrekao, iako je izrekao 

gomilu gluposti, ali nema veze ako mu je tako lakše. Što se tiče aglomeracije, otkada je stupila na 

dužnost ništa u vezi tog projekta nije zaustavljala ni usporavala. Radi se samo o tome da su pokušali 

pronaći istočnu varijantu ispusta za aglomeraciju Korčula po tome jer je kanalizacija kreirana tako 

da je ispust na istok. Pošto se u međuvremenu i Grad izgradio i dosta se toga promijenilo ti 

pročistači su veći nego što su nekad bili, Badija je ostala jedina opcija koja je tehnički odnosno u 

prostoru imala mjesta. Oni su kao prijedlog dali projektantu da ispita tu mogućnost i to je sve. Nitko 

se u ništa nije kleo, nitko se u ništa nije dirao, nitko ništa nije osporavao i nitko projekt nije ugrozio. 

Uostalom to je samo pročistač, zar ne gospodine Fabris. Može bit nekome kraj kuće, to je samo 

pročistač. Što se tiče proslave obrane od Turaka, ne zna di se ona to naslikavala, neka nađe jednu 

sliku gdje se naslikava i neka joj je pošalje.  

 

Andrija Fabris navodi da je očekivao od gradonačelnice, s obzirom da je potpisala taj dokument da 

će nešto drugo reći. To nije samo pročistač nego kompletan projekt aglomeracije kojeg je ona tim 

zahtjevom blokirala i 6 mjeseci se na njemu ništa nije radilo. Ako ona ne zna, bilo je planirano da se 
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do kraja ove godine ishodi lokacijska dozvola, a onda čim prije i građevinska. Možda je zanimljivo 

da projektom, odnosno prijedlogom usvojenog rješenja projekt UPOVA predviđen na to prostornim 

planovima do 2001. godine predviđenoj skoro lokaciji. Dakle, lokacija koja je bila predviđena je 

ostavljena kao neperspektivna za širenje građevinskog područja nego za industrijsku zonu, odnosno 

za takve projekte, to je Strećica. U projektiranju ovog projekta, projektanti su se vodili s time i s 

idejama Grada. Neperspektivna zemlja koja je do 2001. godine, veliki dio toga je bio u roza boji, 

znači industrijskoj zoni. Nakon toga se zažutilo. I to je najveći problem. Na prekidanje predsjednice 

Vijeća, vijećnik navodi kako se pustilo svih da govore i obrazlažu svoja pitanja i da govore o 

drugim temama.  

 

Predsjednica Vijeća navodi kako vijećnik nema pojam o vremenu. Navodi da mu je dozvolila više 

nego svim vijećnicima. Ima 10 minuta da govori. Navodi da krši Poslovnik. 

 

V.d pročelnika Ivan Blitvić navodi da projekt Aglomeracije Korčule nije zaustavljen, već ide 

dalje. Prije nekoliko dana je u sustavu e-dozvole je podnesen zahtjev za ishođenje posebnih uvjeta 

za projekt Aglomeracije. Grad Korčula je prije nekih 3 mjeseca stupio u kontakt s profesorom 

Tedeschi i htio je čuti njegovo mišljenje o postojećem projektu Aglomeracije. Profesor se s tim nije 

složio i predložio je da ostane istu sustav, a da pročistač bude negdje na istoku. Istina je da je Badija 

bila ideja pročelnika. I dalje misli da je bilo najbolje da je Badija ostala, a to će se vidjeti tek kad 

pročistač proradi. Profesor je sam rekao da nigdje nije vidio da itko smješta pročistač u građevinsko 

područje osim Grada Korčule. On je prije godinu i po dana predlagao da se analizira Badija, ali ta 

njegova ideja uopće nije razmatrana. Isto tako ni sada projektant nijednom riječju nije napisao da 

Badija ne odgovara, nego je to bio samo zaključak projektnog tima bez da je projektant stavio svoje 

ime i prezime i kazao zašto je ova lokacija bolja od Badije. Misli da je to bio 9. mjesec i Grad je 

uputio dopis projektnom timu i Hrvatskim vodama da predlaže Badiju i da se projektant očituje da li 

Badija odgovara ili ne, a Grad će sve što prihvati projektant također prihvatiti. Projektant ništa nije 

napisao i sazvao je projektni tim i tamo je dogovoreno da Badija ne odgovara. I to je zaključak 

projektnog tima kojeg je Grad prihvatio ono što je projektant na kraju samo usmeno kazao u Splitu. 

Grad i dalje gura ovaj projekt i projekt će se završit.  

 

Marko Skokandić upućuje pitanje vezano za park šumu Hober. Zadnje u čemu je on sudjelovao je 

bilo pred izbore u 3. mjesecu kada su obilazeći Hober s predstavnicima šumarije odnosno Hrvatskih 

šuma i famozne ustanove iz Dubrovnika kojoj ne može upamtit ime već 10 godina. Svima je 

poznato da se na tom gradskom parku koji je sve samo ne gradski, te dvije institucije, Hrvatske 

šume i šumarija koja u njihovo ime gospodari i ta Javna ustanova, preklapa njihova nadležnost. Ta 

šuma ima status gradskog parka što je dosta visoki nivo zaštite. Tada je dogovorena jedna sanitarna 

sječa u toj šumi na način da će se granje izvući do staza ili prometnica i izverat. U tom trenutku je 

čak bilo dogovoreno da gradsko komunalno poduzeće Hober izradi ponudu za iveranje s našim 

iveračem koji je već tad bio kupljen i ne zna zašto još uvijek nije u funkciji, jer je kupljen da se ne 

mora dovozit iverač iz Makarske. Jednom prilikom kada su ga doveli i prijevoz tog iverača i cijela 

organizacija je bila izuzetno komplicirana i skupa. Nakon toga je napravljena sanitarna sječa, 

izvukli grane i imali su situaciju da nas je ovo ljeto čuvao Bog. Uz cijelo Šetalište Tina Ujevića 

najmanje na 7,8 mjesta bile su gomile suhog granja. Vidio je da je nedavno to skinuto, međutim u 

unutrašnjost šume nitko nije išao. Ne zna da i je itko šetao tom šumom u zadnje vrijeme, ali je to 

katastrofa. Toliko je srušenih stabala, takav je nered, koji je sad puno gori pored onog što su oni tad 

sanitarno posložili i to sve tako stoji unutra. Grad Korčula je uz suglasnost Hrvatskih šuma i Javne 

ustanove, pokrenuo jednu proceduru. Šumarski fakultet je napravio jednu studiju koju su prihvatili 

kao snimak postojećeg stanja i taj dokument je u Gradu i na neki način idejni projekt, a onda su s 

firmom Tlo iz Dubrovnika došli do glavnog projekta po kojem je trebalo renovirat cijelu park šumu. 

Bilo je dogovoreno da malo preinače projekt u dogovoru s Ustanovom, međutim ništa se ne događa. 

Niti se to očistilo niti se išta poduzima, a ta šuma je nekad imala 4 zaposlenika. Njegovi djed i baka 

su živjeli na samoj granici šume, a danas je u centru grada džungla koju on nažalost kroz sve 

njegove funkcije nije uspio riješit. Tako će on samo zamolit, prije nego izgorimo, jer ako izgori ta 

šuma ili drugu plućno krilo Strećica, Grad Korčula više neće biti što je bio. Zamolio je 
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gradonačelnicu da prije sljedeće požarne sezone, pa makar na onaj način na koji su oni radili pa su 

još po sudovima jer im je došao šumarski inspektor i podnio prijavu. Ako izgore, gledajući s mora, 

izgoriti će lijevo plućno krilo grada i grad više nikad neće biti što je bio. 

 

Gradonačelnica navodi da može plaćat bilo čije grijehe, ali za park šumu Hober sigurno neće. Onaj 

dio koji je počišćen i ostavljen na hrpicama, trebao je biti počišćen ovo ljeto i to je jedan propust i 

to je već rekla i na prošloj sjednici. Iverač se nije koristio ranije jer ga nisu smjeli voziti jer se nije 

mogao registrirat. Kad su se pribavili svi papiri, iverač se registrirao. Potom su krenuli na 

Česminicu iverati pa ih je tamo dočekala lokva itd. Što se tiče samog Hobera imala  već 2 sastanka s 

Ustanovom, projekt Sanitarne sječe bio je dogovoren samo za 2 hektara, što nije dovoljno i 

dogovorili su reviziju projekta koji je pao upravo pri Ustanovi. Ustanova je ta koja nije pustila 

projekt dalje i projekt se ne može raditi bez njih koliko god to nama teško palo. Treba se u suradnji 

s njima raditi projekt, jer nema smisla raditi projekt i onda da on pada. Sve skupa što se događa u 

Hoberu je uvijek neka akcija panična. Ne postoji jedan redoviti pregled i redovito održavanje šume i 

onda je sve malo. Bez dobrog upravljanja je sve malo. Po njenom mišljenju bi trebala postojati 

jedna osoba zadužena za tu šumu i to bi onda bilo puno drugačije. Ono što je dogovoreno će se 

napravit i napravit će se revizija projekta i po projektu će se postupit. Kroz skoro vrijeme ona se 

nada počecima radova oko toga.  

 

Marko Skokandić ističe da je bitno da se to očisti do požarne sezone. A radovi na projektu, to je 

skupa priča. Treba naći i neki fond gdje će se to moći prijaviti na neku mjeru i tu su veliki novci u 

pitanju.  

 

Darko Tarle se nadovezao na pitanja vezana za Balon. S obzirom da se bliži Božić i Nova godina, 

a kao i svake godine, osim prošle, napravit će se Božićni turnir. Bio je prisutan neki dan na 

rukometnoj utakmici i stvarno je katastrofa. On se slaže da to nije naše, ali mora se pronaći neki 

način da se to očisti. Ne zna da li se može preko Zajednice športskih udruga ili preko ustanove koju 

imaju da tamo netko dođe. Tamo je stvarno šporko. U Gradu valjda imaju služe koje to mogu 

odradit. I samo još jedna napomena, taj teren je naš, tamo je cijela infrastruktura, zašto tamo ne bi 

napravili sportsku dvoranu vrlo brzo i brzo jeftino. Tamo je situacija na terenu čista kao suza, ima 

vodu i ima struju. Ne preostaje ništa nego nagradit dvoranu koja je u priličnim gabaritima.  

 

Gradonačelnica ističe da svakako treba očistiti Balon i očistit će se.  

 

Silvano Kapor upućuje pitanje na tragu toga što je rekao gradski vijećnik Tarle. Njegovo pitanje je 

isto bilo vezano za Balon, ali buduće da je on to postavio otprilike isto kao što je on mislio 

postaviti, a to je koji je status tog objekta budući da se zna da Kisik to ne održava i ne zna tko je za 

to zadužen. Njega zabrinjava sljedeće: na prvom Gradskom vijeću je upozorio na taj problem, a to 

je zloupotreba vijećničkog vremena za postavljanje pitanja. Deset pitanja od kojih su kolege iz 

HDZ/HSS-a pola vremena uzeli. I sada se dolazi u situaciju da apsolutno nema drugog kruga. Ovaj 

put nije upotrijebio svoju plavu karticu, ali ubuduće će svaki put kad ne budu radili po Poslovniku.  

Gradonačelnica navodi da je pronašla u Gradu ogromnu hrpu papira koji su vezani za Balon i 

uglavnom se radi o svađanju s Kisikom d.o.o. Već od starta nijedna ni druga strana nisu poštivale 

dogovor vezano za Balon. Oni su nedavno pozvali gospođu koja je predstavnik tvrtke da dođe i 

trebala je doći, ali je bila u koroni. Poslala je papire koje su oni proslijedili u Zagreb nadi da će 

pronaći sve što je potrebno od dokumentacije za Balon. Nema sve, nedostaje statika, fali dosta toga 

i dosta toga se mora napravit da bi se mogla ishodovat građevinska dozvola za Balon. Ne može se 

samo po postojećoj dokumentaciji to odradit, treba još neke stvari napravit i platit. To je sve skupa 

po njoj prijelazno rješenje odnosno jedan most do dvorane koja je važna ne samo za rukomet nego i 

za taekwondo. Navodi da je vijećnik sad dao neku 5. ideju i mogu i o tome razgovarat. Ako su već u 

UPU-u tako odredili, logično je da to bude tamo gdje su odredili, ali mogu razgovarat. Što se tiče 

Balona radi se na tome, a da se treba bolje održavati ona se slaže. To se može i tko prvi primijeti 

odmah nazvat telefonom ili u ŠOK ili u Grad. Ona ne obilazi Balon 
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Od 18:50 sjednici je nazočio vijećnik Ante Tvrdeić, čime je kvorum činilo 13 vijećnika. 

 

Silvano Kapor se nadovezao na konstataciju da će gradonačelnica ubuduće upozoravati. On tu 

može olakšati jer će on svakako sljedećeg puta vodit računa tko krši i zloupotrebljava vrijeme. 

Drago mu je čuti da se nudi rješenje za Balon tj. da se gore izgradi dvorana na tom dijelu gdje 

postoji kompletna infrastruktura, i opet pita što se čekalo do sada kad su imali tako pametna 

rješenja.  

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednica Vijeća utvrđuje da je gradonačelnica podnijela prijedlog za dopunu dnevnog reda s 

točkom – Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2022. godinu, kao točku 7. 

Vinka Lozica, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora zaključak 

Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim točkama 

dnevnog reda, uključujući dopunu (pod uvjetom da se isto i prihvati), može raspravljati i odlučivati. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Tarle i iznio prijedlog da se prijedlog za dopunu dnevnog 

reda stavi kao točku 2.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog gradonačelnice 

za dopunu dnevnog reda kako je predloženo kao točku 2.  

Prijedlog za dopunu dnevnog reda kao točka 2. Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 

2022. godinu, usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

Nakon glasovanja o dopuni dnevnog reda, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi 

dnevni red s navedenim izmjenama, na glasovanje, koji je glasio:  

 

1. Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća 

2. Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2022. godinu 

3. Konačni prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na 

području Grada Korčule u 2022. godini 

4. Konačni prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom 

putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili 

sidrištu luke na području Grada Korčule za 2023. godinu 

5. Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za 2022. godinu  

6. Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u 

općoj uporabi (javne zelene površine-zemljište za sport i rekreaciju u Pupnatu) 

7. Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u 

općoj uporabi (javno parkiralište u Korčuli). 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 

            1. TOČKA - Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Skokandić, Silvano Kapor i predsjednica Vijeća. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća, 

u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na glasovanje. 

Zapisnik sa 4.  sjednice Gradskog vijeća usvojen je većinom glasoova  (10 „za“, 1 „protiv“ i 2 

suzdržana). 
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2. TOČKA – Program rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2022. godine 

 

Uvodno obrazloženje Programa rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2022. godine, podnio je 

predsjednik Savjeta mladih Grada Korčule Dinko Šegedin. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Vinka Lozica, Darko Tarle, Tonči Žuvela u ime kluba SDP/HSU, 

Andrija Fabris i gradonačelnica. Vijećnik Andrija Fabris je imao ispravak netočnog navoda na 

izlaganje gradonačelnice. Vijećnici Vinka Lozica, Tonči Žuvela i Silvano Kapor su imali repliku na 

izlaganje vijećnika Andrije Fabrisa, a vijećnik Andrija Fabris je imao repliku na izlaganje 

gradonačelnice.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća predložila je i stavila na glasovanje sljedeći 

prijedlog prijedlog zaključka: 

1. Daje se odobrenje Programu rada Savjeta mladih Grada Korčule za 2022. godinu, koji je sastavni 

dio ovog Zaključka.  

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Službenom glasniku Grada 

Korčule“.  

Drugih prijedloga zaključaka nije bilo.  

Prijedlog Zaključka, kako je predložen, usvojen je jednoglasno (13 „za“ ). 

U 20:00  sjednicu je napustio vijećnik Darko Tarle, čime je kvorum činilo 12 vijećnika. 

Na prijedlog predsjednice Vijeća, održana je stanka, od 20:00 do 20:13 sati. 

 

3. TOČKA –   Konačni prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih  

                         radova na području Grada Korčule u 2022. godini 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova na području Grada Korčule u 2022. godini, podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, u ime 

gradonačelnice, kao predlagača. Također je pročitao amandmane gradonačelnice te su isti postali 

sastavnim dijelom Konačnog prijedloga odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih 

radova na području Grada Korčule u 2022. godini: 

A M A N D M A N br. 1 

 

na čl 2. Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 

2022. godini. 

 

U čl. 2. dodaje se novi stavak drugi (2) koji glasi: 

„Zemljanim radovima i radovima na izgradnji konstrukcije građevine, u smislu ove Odluke, 

smatraju se: prethodni i pripremni zemljani radovi (iskop humusa, široki iskop, iskop stepenica, 

iskop za temelje i građevne jame, iskop rovova za instalacije, iskop kanala i odvodnih jaraka, 

prijevoz materijala, uređenje temeljnog tla, izrada nasipa, izrada posteljice, izrada klinova uz 

objekte, deponiranje materijala, utovar, odvoz viška zemlje na deponij, istovar, zatrpavanje 

građevinske jame nakon izvedbe podruma zemljom od iskopa i slično), tesarski radovi, armirački 

radovi, betonski radovi, zidarski radovi, krovopokrivačkì radovi i ostali građevinski radovi u i oko 

građevine, a koji se obavljaju uz pomoć radnih strojeva, kompresora, kamiona, građevinskih 

miješalica, udarnih čekića i sličnih naprava kojima se proizvodi veća  buka i prašina u okolišu.“ 

A M A N D M A N br. 2 

U čl. 5. stavak 3. mijenja se i glasi: 

(3) U III.  zoni zabranjuje se radovi iz članka 2. ove Odluke, u vremenu od  1. srpnja do 1.  rujna. 
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Uvodno obrazloženje podnijela je i gradonačelnica kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marko Skokandić i Vinka Lozica.  

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o privremenoj 

zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Korčule u 2022. godini u tekstu kako je 

predloženo u radnom materijalu (uključujući amandmane), na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 

Grada Korčule u 2022. godini, kako je predložen u radnom materijalu (uključujući amandmane, 

usvojen je većinom glasova  (11 „za“, 1 suzdržan). 

 

4. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za brodove na  

                       kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod  

                       nalazi na vezu ili sidrištu luke na području Grada Korčule za 2023.  

                       godinu 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za brodove 

na kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili 

sidrištu luke na području Grada Korčule za 2023. godinu, te da se Gradskom vijeću predloži 

njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu 

luke na području Grada Korčule za 2023. godinu, podnijela je v.d. pročelnice Željka Marunović, u 

ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za brodove na 

kružnom putovanju u međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu 

luke na području Grada Korčule za 2023. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, 

na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o visini turističke pristojbe za brodove na kružnom putovanju u 

međunarodnom pomorskom prometu kada se brod nalazi na vezu ili sidrištu luke na području 

Grada Korčule za 2023. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno 

(12 „za“). 

 

5. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području  

                       prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o donošenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu, podnio je v.d. pročelnika Srđan Mrše, u ime gradonačelnice, 

kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu, u tekstu kako je predloženo u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 
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6. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture  

                      javnog dobra u općoj uporabi (javne zelene površine-zemljište za sport i  

                      rekreaciju u Pupnatu) 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi (javne zelene površine-zemljište za sport i rekreaciju u Pupnatu), podnijela je 

v.d. pročelnice Željka Marunović, u ime gradonačelnice, kao podnositelja. V.d. pročelnice je 

istaknula kako u Konačnom prijedlogu odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra 

u općoj uporabi (javne zelene površine-zemljište za sport i rekreaciju u Pupnatu) u članku 1. treba 

ispraviti tekst (greška u pisanju) na način da umjesto čestice 1232 piše čestica 1238, a umjesto 

čestice 1236 piše čestica 1384/1.  

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture 

javnog dobra u općoj uporabi (javne zelene površine-zemljište za sport i rekreaciju u Pupnatu), u 

tekstu kako je predloženo u radnom materijalu s navedenim izmjenama, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

(javne zelene površine-zemljište za sport i rekreaciju u Pupnatu), kako je predložen u radnom 

materijalu s navedenim izmjenama, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture   

                       javnog dobra u općoj uporabi (javno parkiralište u Korčuli) 

 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog 

dobra u općoj uporabi (javno parkiralište u Korčuli), podnijela je v.d. pročelnice Željka Marunović, 

u ime gradonačelnice, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture 

javnog dobra u općoj uporabi (javno parkiralište u Korčuli), u tekstu kako je predloženo u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o utvrđivanju komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

(javno parkiralište u Korčuli), kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12 

„za“). 

 

Završeno u 20:34 sati. 

 

KLASA: 021-05/21-02/08 

URBROJ: 2138/01-01-21-2 

                                                                                                  

                                                                                                                               PREDSJEDNICA 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Marija Šegedin                     

 

                                                                                          


